
Kontakti ry:n hallituksen kokous 6/22 

 

Aika  torstai 9. toukokuuta 2022 klo 17  

Paikka  Kuppala ja Zoom-etäyhteys 

Läsnä  Arttu ”Nile” Ahmala, Rosanna Pulkkinen, Jonna Castrén, Aino Sinisalo, Aino Kääpä, 
Eveliina Väkeväinen (etänä), Aliina Kaarna (etänä, poistuu ajassa 18.01 kohdassa 10), 
Anton Lagrillière, Otto Karpoff 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja Arttu Ahmala avaa kokouksen ajassa 17.20. 

 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen  

Olemme laillisesti kokoon kutsuttuja ja päätösvaltaisia.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksytään. 

 

4. Hallinto  

Sääntöprosessi on vielä kesken. Kahdet edelliset pöytäkirjat on nyt hyväksytty ja 
laitetaan menemään listalle sekä nettisivuille. 

 

5. Kulttuuri 

Aliina on käynyt tutustumassa Lahden kulttuuriin, joka on ollut niin vaikuttavaa, että 
asetamme Lahden ehdokkaaksi syksyn maanpäälliselle risteilylle. 

 

6. Talousasiat  



HYY:n toiminta-avustusta saatu 1058 euroa. 

Vuosijuhlaedustuksista korvaukset taloudenhoitajalta kulukorvauslomakkeen kautta. 

 

7. Opintoasiat  

Opetuksen kehittämispäivä ja petankkiottelu 12.5. klo 13 alkaen. Suunnittelua on 
tehty: alkuun n. 3 tuntia kehittämisasiaa Topeliassa. Osallistujamäärästä riippuen 
ryhmät ja teemat. Teemoiksi suunniteltu ”sosiologian tieteenalan yhteisö ja 
yhteydenpito”, ”opinnoissa saadut tiedot ja taidot”, ”lähiopetukseen paluu ja 
suoritustavat” sekä ”onnistumistehoasteet opinnoissa”. Kokouksen paikallaolijoiden 
keskuudessa ei herää vastaehdotuksia näille. Noin 20 ilmoittautumista tällä hetkellä 
kehittämispäivään. Kääpä ja Aliina johtavat Kontaktin puolesta kehitysosiota. 
Virvokkeet ja naksut Kontaktin vastuulla; Eve, Rosanna ja Nile (tarvittaessa) 
kauppareissulle. Kuppalasta löytyy petankki tarvittaessa, mutta Nile käy vielä 
tarkistamassa Kontaktin oman petankin sijainnin ja kunnon. 

Tieteenalakokous 3.5. Aliina ja Kääpä ollut paikalla. Uudesta opetussuunnitelmasta 
mm. seuraavaa: 1) Kandiohjelman rakenteeseen on tehty joitain muutoksia, jotka 
vaikuttavat myös sosiologian aineopintoihin. Yleisesti ottaen enemmän aineopintoja 
sekä joustoa ja mahdollisuuksia valita vapaammin erilaisia sosiologian kursseja. 
Pohdittu esimerkiksi maisterikursseja joita voitaisiin tarjota kandivaiheen 
aineopintoihin. 2) Kandikursseja nimetään uudelleen paremmin sisältöä kuvaaviksi. 
3) Maisterivaiheeseen tulossa myös muutoksia, erityisesti menetelmäopintoihin 
tarkoitus saada enemmän joustavuutta ja yksilöllisyyttä massakurssien sijaan. Tämä 
kuitenkin melko auki vielä. Tavoitteena myös, että valmistaisi paremmin gradun 
tekoon. 

  

8. Web- ja tiedotusasiat  

On luotu Kontaktin oma linktree! Instagram on myös ollut hiljainen, joten voitaisiin 
tehdä ainakin kokoelmapostaus kevään meiningeistä. 

 

9. Tilat  

Nilen Kuppalan avain ei toimi, selvitetään. 

 

10. KV ja suhteet 



Jonna R ja Aliina menevät edustamaan Kontaktia Kannunvalajien vuosijuhlille. 
Lahjoituskohteena Punaisen Ristin katastrofirahasto, vuosijuhlien lahjoitussummista 
on aiemmin hyväksytty hallituksen päätös. 

Nile ja Kääpä ovat lounastaneet KV-asioiden tiimoilta. Pistetään viestiä CISSI:lle ja 
kysytään kiinnostuksesta yhteistapahtumaan ja yritetään myös saada heidän 
kauttaan tietoa välitettyä Kontaktin tapahtumista. Kokonaisuudessaan yritetään 
muokata ilmapiiriä siihen suuntaan, että Kontakti olisi lähestyttävämpi myös 
kansainvälisille opiskelijoille. 

Pidetään kokoustauko 18.00-18.10. 

 

11. Yhdenvertaisuus  

Jonna C ja Iida käyneet Kannunvalajien ja tiedekunnan järjestämässä 
yhdenvertaisuusiltapäivässä. Tärkein viesti täältä oli tiedekunnan 
yhdenvertaisuuskysely, jota tullaan mainostamaan ympäri kampusta. Kontakti voisi 
auttaa tässä omalta osaltaan mainitsemalla kyselystä esim. instagramissa. 

Kannunvalajat ovat lähestyneet järjestöjen puheenjohtajia viestillä, sillä he ovat 
harmikseen joutuneet vapun jälkeen jakamaan tapahtumakiellon yhdelle 
valtsikayhteisön jäsenistä. Kannunvalajat pyytävät kaikkia järjestöjä pitämään huolta 
turvallisen tilan periaatteiden mukaisen ympäristön luomisesta ja periaatteiden 
noudattamisesta ja kehottavat puuttumaan rikkomuksiin matalalla kynnyksellä. 
Kontakti ry tietysti sitoutuu tähän ja yritämme olla entistäkin tarkempia. 

 

12. Ympäristö 

Kontakti ry ei vie Kannunvalajien vuosijuhlille korttia luontoa säästääkseen J 

 

13. Tapahtumat ja virkistys  

Menneet tapahtumat: 

Vappupiknik. Ilmoittautuneita oli noin 70 ja silmämääräisesti osallistujamäärä vastasi 
tätä. Tarkistetaan vielä Konstruktiolta, jos he ovat laskeneet tarkemmin. 

 

Tulevat tapahtumat: 



Treenataan halukkaiden Kontakti-aktiivien kesken petankkia illalla 10.5., jotta ollaan 
parhaassa kisaiskussa opiskelijat vs. henkilökunta turnausta varten. 

Hallituksen ja aktiivien virkistäytyminen. Esitetään, että käytetään virkistäytymisen 
nimissä keilaamiseen 88 euroa ja jokainen maksaa omat kenkänsä sekä virvokkeensa. 
Vastaehdotuksena esitetään, että käytetään 122 euroa keilaamiseen ja virvokkeet 
omakustanteisesti. Päätetään käyttää 122 euroa aktiivien virkistäytymiseen. 
Ajankohta selvitetään myöhemmin whatsappissa, Aino S doodlettaa. 

 

14. Työelämä ja alumnit 

Ei kokoukseen tuotavaa. 

 

15. Vujut 

Vujutoimikunta on kokoustellut ja jakanut tehtäviä, myös puhujia on mietitty ja jo 
kyselty. Anna Lemström on lupautunut maisteripuhujaksi, kunniapuhujaksi on 
mietitty Mia Haglundia. Fuksipuhujan sijaan todennäköisesti kandipuhuja 
vuosijuhlien ajankohdan vuoksi. Jatkopaikasta on ollut myös puhetta ja tähän on 
pyydetty ehdotuksia. Vujutila on käyty tsekkaamassa ja hommat etenee. Ella on jo 
kysellyt nakkeilijoita FB-ryhmässä. Eve kehottaa kaikkia liittymään vujutoimikunnan 
wa-ryhmään, jos auttamishalua löytyy. 

 

16. Muut esille tulevat asiat 

Ei muita esille tulevia asioita. 

 

17. Posti  

Kontaktille ei ole tullut postia. 

 

18. Seuraavan kokouksen ajankohta  

Tämä on kevään viimeinen hallituksen kokous, ellei mitään akuuttia päätöstä 
vaativaa ilmene. Puheenjohtajisto palaa doodleineen asiaan syksymmällä. 

 



19. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 18.55.



 


